
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 23. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 154
På et møde i Agerskov den 9. januar udtalte Fødevareministeren, at "Vandlø-
bene har det strålende", jf. http://www.maskinbladet.dk/artikel/gjerskov-vand-
lobene-har-stralende. Ministeren bedes uddybe hvorfor, der skal laves vand-
planer og tages skrappe virkemidler i brug til kvælstofbegrænsning på land,
når vandløbene har det strålende, og herunder om det ikke vil være mere
samfundsmæssigt fornuftigt, at anvende virkemidlerne i de indre fjorde i form
af stenrev, muslingeproduktion og biomasseproduktion.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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